

## Protokoll medlemsmöte 170815

Närvarande: Lena Jansson, Katrin Lysvret, Ann Hedbäcker, Linnea Denti, Liv Vikingson, Kerstin Lägervik, Frida Svensson, Diana Pavlovic, Anna Arias, Richard Lärkäng, Daniel Gleeson, Britta Grönqvist, Kajsa Landström & Maria Jisfält.

1. Mötet öppnades.
2. Till sekreterare valdes Maria Jisfält.
3. Till justerare valdes Katrin Lysvret.
4. Godkännande av dagordning.
5. Arbetsgrupper - Hur har det fungerat? Sedan arbetsgrupperna avskaffades har föreningen haft två arbetsdagar i månaden. Mötet ansåg att det här arbetssättet är bättre än det tidigare med arbetsgrupper och ville fortsätta med det även nästa säsong. Synpunkter som kom fram var att vi fått mycket gjort, att det varit positivt att träffa andra medlemmar och att det varit skönt att det inte krävts av den enskilda medlemmen att närvara vid samtliga arbetsdagar. Önskemål om en "Att göra-lista" på anslagstavlan med det som behövs göras mellan arbetsdagarna samt en lista där medlemmar kan fylla på med saker som behöver åtgärdas.
6. Ordningsregler och rutiner - kompost, lås, gräsklippning.

Ordningsregler och rutiner: Föreningens ordningsregler finns på hemsidan. Möjlighet finns att låna ut hela, eller delar av, sin lott under en säsong. På förra årets medlemsmöte togs beslut om ett dokument för hur lotter med omkringliggande gångar skall skötas och rutiner för vad som händer när det inte följs. Dokumentet är inte färdigt.

Kompost: Information om att all kompost i år skall läggas i den nybyggda komposten på område A. För närvarande finns ingen kompost vid område B. Mötet diskuterade olika lösningar för att underlätta för odlare på område B, som nu fått längre väg till komposten.

Lås: Låset till boden har vid något/några tillfällen försvunnit, en gång byttes koden av misstag, ibland har det hängt gömt inne i boden. Mötet beslutade om att vi skall ha en uppmärkt krok inne i boden, som låset skall hängas på när dörren är öppen.

Gräsklippning: Information om att styrelsen beslutat om att köpa elgräsklippare, men att det ännu inte är bestämt vilken modell som skall köpas in. Det är en stor utgift, men bidrag kommer att sökas från kommunen. Tips på en bra modell, som passar föreningens behov efterfrågades. Eftersom det är många som har svårighet att starta vår befintliga gräsklippare beslutades det om ett blogginlägg med tydliga instruktioner. Daniel Gleeson kommer att göra en sådan instruktion.

7. Områdesutveckling. Mötet beslutade om en workshop i höst, där alla medlemmar är välkomna med idéer om hur området skall utvecklas. Datum och inbjudan kommer.

8. Skördefika den 9:e september. Före skördefikat kommer vi att ha en kort arbetsdag. Om det finns odlare som vill sälja något från sin lott under skördefikat, så brukar det vara uppskattat av besökare. Förslag på bytesmarknad med t.ex. fröer och kryddor. Mötet diskuterade att föreningen, inför kommande säsong, eventuellt skulle kunna odla mer blommor för försäljning då det har efterfrågats tidigare år. Fikat kommer att köpas in. Styrelsen skall göra en inbjudan och undersöka möjligheten att vara i kyrkans lokaler vid dåligt väder.

9. Övriga frågor. Råttor är ofta synliga på området. Styrelsen skall ta kontakt med Anticimex angående detta.

En fråga väcktes om bra sätt att ta vara på regnvattnet istället för att vattna med dricksvatten.

Information om att föreningens medlemmar har tillgång till Stadsnära odlings föreläsningar.

10. Mötet avslutades